
KOLESARSTVO KOT DEL ŽIVLJENJA 

 

Sem Timotej Banovec, prihajam iz Semiča v Beli krajini in sem star 18 let. Na kratko 

bom opisal svoje začetke v kolesarstvu ter svoj pogled na ta šport. 

S kolesarstvom sem se začel ukvarjati čisto rekreativno v šestem razredu osnovne šole, 

ko sem zbolel za sladkorno boleznijo tipa 1. Pred tem sem se že od otroštva ukvarjal s 

športom (nogomet, pohodništvo, tek). Po nekaj mesecih kolesarjenje sem se odločil, da 

se pridružim semiškim kolesarjem, ki ob sredah kolesarijo na Mirno goro. Eden od njih 

je »kriv«, da sem sedaj tu, kjer sem, saj mi je pokazal vse lepote gorskega kolesarstva  

Črmošnjiške doline in me »teral« na teren ne glede na vremenske razmere. Hvala ti, 

Zdravko Moškun (Miško)! 
 

 

Foto.: Prijavim.se 

 

Brez kakršnega koli resnega kluba pravih treningov nisem izvajal. Po dveh letih sem 

želel več, zato sem se 27. 2. 2022 pridružil klubu ENERGIJA TEAM iz Domžal in se 

osredotočil na gorsko kolesarstvo, natančneje olimpijski kros (XCO). Veliko dirk sem 

odvozil na cesti, toda zanimivejše so mi gorske tekme (maraton, olimpijski krog, 

eliminator). Začel sem resno trenirati. Moj trener  Gregor Dimic me usmerja, spodbuja, 

opozarja in predvsem motivira. Klub Energija team mi je omogočil tekmovati zunaj 

Slovenije (Hrvaška, Avstrija, Švica, Češka). Kot večina športnikov tudi jaz sanjam o 

olimpijskih igrah. Da pa sem lahko tu, kjer sem, gre zahvala moji družini, 

prijateljem in sorodnikom - hvala vam! 



 

 

 

 

 

 
 

 

Foto.: Gregor Dimic, Energija team                                      Ogrevanje pred tekmo: Mitja Tancik in Gregor 

Dimic  

Kolesarstvo je šport, ki nudi obilico doživetij v naravi, prinaša občutke sreče, svobode 

in zdrav način življenja. Verjetno ste že slišali frazo, da kolesarstvo niso jaslice - to 

popolnoma drži. Pomembno je, da v športu uživaš; čisto preprosto, kajne?   

Kolesarstvo v Semiču vsako leto napreduje, imamo več lokacij za gorsko kolesarjenje  

(Mirna gora, Gače, Smuk, Semenič), po novem pa tudi pumptrack. Imam veliko zamisli 

za kolesarjenje v turizmu, želim pa si tudi, da bi za kolesarstvu navdušil semiško 

mladino. 
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